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Information från Socialnämnden 

● Agneta Sjögren uppehåller tjänsten som medicinskt ansvarig sjuksköterska. 
● Sara Erlingsson har slutat som socialchef.Camilla Tjäder är t.f. socialchef för 

Individ-och Familjeomsorgen och Maria Ehrlin Brege för äldreomsorgen. 
● Socialnämndens protokoll finns att läsa på biblioteket. 
● Ekonomiska resultatet förbättrades p.g. av + 5 miljoner i migrationsersättning. 

Slutsumman för 2016  blev -12 miljoner. Socialnämnden önskar ytterligare 8,5 
miljoner för 2017 och 9 miljoner för 2018.Hemtjänsten har ökat. I dag har 438 
personer hemtjänst. 

● Ett Lex Maria ärende har lämnats in. En brukare fick fel “apodosrulle”. 
● 28 personer väntar på särskilt boende, varav 14 dementa,13 personer har 

korttidsplats för växelvård och 5 personer finns på korttidsboende på vänta- 
           in plats. Platsbristen löses med dubbelbeläggning på korttidboende samt att 2  
           personer delar på en lägenhet på Lövstagården. 

● Datachefen Kjell Pettersson kom in på mötet och informerade om att 
socialtjänsten var högst prioriterad vid flytt av servrar vid branden i det hus 
där servrarna fanns. Ingen driftsstörning skedde men socialtjänsten hade 
beredskap för det. 

 
Äldreboendet Råsvägen 

● Upphandling av driften planeras i mars med samrådsmöten i mars-maj. 
Förfrågningsunderlaget planeras lämnas ut i juni. Upphandlingen ska vara 
klar 1/1-18.En konsultfirma samt kvalitets- och utvecklingschef Lasse Jansson 
arbetar med underlaget. SPH påpekar att det i reglementet för Vård- och 
Omsorgsrådet med KPR står “rådet ska medverka vid förberedelser för 
upphandling inom berörda områden”. Mats Antonsson lovar följa upp frågan. 

 
Information om Äldreboendet Råsvägen på Berget 2  mars 

● C:a 60 personer var samlade för informationen. 
● Äldreboendet är byggt i 2 plan p.g. av driftskostnader. Diskussion angående 

fler våningar för fler platser. Man ser redan nu att det behövs fler platser. 
           Miljöstation,reservel och förråd finns i separat byggnad. Byggkostnad 149 mkr 
           = 28 100 kr/kvadratmeter. 

● Alla lägenheter har demensstandard. Lägenhetsytan är 33 kvadratmeter och 
47 för parboende .Det kommer att finnas en extra hiss för sängar i 
mittenhuset. Lägenheterna kommer att ha persienn, markis och takskena 
samt luftkonditionering i hela huset. Man ska kunna utföra avancerad hälso- 
och sjukvård utan sjukhuskänsla. Det ska inte finnas några 
korttidsplatser.Planering av flyttning från Beckhemmet är inte klar. 
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● Bygget ska vara klart i juni 2018 med inflyttning i september 2018. . 
Ledningen  för bygget menar att parkeringsplatserna ska räcka till, annars får 
fler tillskapas i närheten. 

● Ritningar på lägenheterna finns hos Kerstin. 
 
 Socialtjänsten 2016 
 

● Socialtjänsten kostar 589 mkr och har intäkter på 177 mkr. Antal anställda: 
752. 

● 5 Särskilda boenden  har 220 boendeplatser kostar 124 mkr, har 226 
anställda och har vikarier  65 000 tim. 

● Hemtjänsten har 438 kunder och 1200 hemtjänstinsatser/dygn.Kostnad 
102 mkr och 241 anställda samt vikarier 45 000 tim.  

● Stöd och Omsorg har 6 olika verksamheter och kostar 68 Mkr. 229 anställda 
och vikarier 55 000 tim. 

● Biståndshandläggningen kostar 45 mkr och har 16 anställda. 
● Individ och familjeomsorgen har 7 verksamheter, kostar 82 mkr och har 73 

anställda. 
 
Socialtjänsten informerar 

● 200 000 kr avsätts för aktiviteter för äldre i äldreboenden 2017. 
● Man prövar kameraövervakning nattetid på 4 personer i särskilt boende. 
● Kommunen får 4 mkr/ år från staten för ökad bemanning. Summan användes 

2016 till 2 dagars utbildning för utveckling av personal och verksamhet. 
Förslag att användas på samma sätt 2017-2018. 

● Hemtjänstgruppen i Sommen har flyttats till Tranås på grund av minskat 
behov och fortsatt mindre behov av hemtjänst i Sommen 

● Av Arbetsmiljöverkets rapport på 5 punkter ska 2 punkter besvaras senast 
15/5 med först en kartläggning av upplevd arbetsmiljö och hälsa och sedan en 
handlingsplan för åtgärder. 

 
Förslag till Bostadsförsörjningsplan 
           Jimmy Karlsson redogjorde och lämnade över” Förslag till  
           Bostadsförsörjningsplan”. Han har gjort ett mycket grundligt och omfattande  
           förslag som tar stor hänsyn till äldres behov. Varje pensionärsförening i SPH  
           ska lämna in synpunkter senast 31/1. 
           Förslaget finns hos Kerstin. 
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